
Bestyrelsesmøde Afd. 7 d. 22.11.2021 

 

Afbud: Henrik 

Ikke tilstede: Helle 

 

1. Velkomst 

2. Godkendelse af dagsorden – Godkendt 

3. Godkendelse af forrige referat – Godkendt 

4. Orientering fra Formanden 

• Intet at berette 

5. Orientering fra Hovedbestyrelsen 

• Svendaage refererer 

6. Kasserens beretning 

• Intet at berette 

7. Renovering Etape 3 

• Der er officielt afslutning for beboerne Viktoriagade og Fredensvej den 25.11.21 

8. Udearealer (dækket af LBF) 

• Bestyrelsen godkender planen  

9. Juletræstænding den 27.11.21 

• Husk at se seddel i opgang – vi mødes ved træet kl. 14 og der er efterfølgende gløgg 

og æbleskiver i kælderen Uttrupvej 8 

10. Indkomne forslag til drøftelse og beslutning 

• Ingen forslag er indkommet 

11. Eventuelt 

• Beboer Viktoriagadeønsker at der italesættes, at der burde være vandlåse i gulvet 

som kan tages op fra risten i badeværelset i alle husene, så der på sigt ikke skal 

bruges udgifter på slamsluger pga. tilstopning og oversvømmelse. De eksisterende 

som sidder inde i rørene, kan beboerne ikke selv rense, og da kloaksystemerne er 

dårlige i forvejen, vil der hurtigere opstå problemer – Bestyrelsen ønsker at 

Administrationen følger op på dette. 

 

Næste møde i januar 2022. 

 

Referenten takker for et godt møde og samarbejdet i årets løb, herunder tak til den nye bestyrelse 

hurtigt har fundet en rytme.  

Ønsker alle en rigtig glædelig jul og kom godt og sikkert ind i det nye år ☺ 


